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Mandag den 12. maj 2025 kl. 19.00-20.30 – afdeling Lundby – personalerummet 
 
Tilstede: Andreas, Andreas, Bjarke, Kasper, Mikkel (elev), Stinne, Janne, Lars, Charlotte, Sigrid 
(elev), Jonas, Kristine, Bjørn 
Afbud: Marianne 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt.  
 
Pkt. 2  
Status på udviklingsarbejde med SFO på afdeling Lundby 

Formålet med punktet er en orientering ved afdelingsleder Eva Nielsen ift. arbejdet med 
udvikling af SFO på afdeling Lundby. 
 
Eva fortæller, at der er et fokus for afd. Lundby i forhold til at udvikle trivsel i SFO’en. Det opstår 
på baggrund af en undersøgelse, der pegede på, at tilfredsheden blandt forældrene kan øges. 
Eva og medarbejderne har arbejdet løsningsorienteret i forhold til at imødekomme ønsker.  
Inddragelse af forældrene (i samarbejde med nogle studerende) har givet anledning til at 
arbejde videre med emnerne: Bedre/mere kommunikation, drenge-aktiviteter (ikke så 
stillesiddende aktiviteter), børneinddragelse, forældrekaffe, eftermiddagsmad (’restauranten’).  
 
Samtidig er der blevet kikket på mål og indholdsbeskrivelser og sammenhæng med SFO, afd. 
Sundhøj. Det giver nu anledning til udvikling af aktiviteter, udvikling af årshjul/ugeplaner, ’åben 
SFO’ (fx høstfest).  
 
Eva beretter om det kulturarbejde, der foregår på afd. Lundby, fx i samarbejdet med 
børnehuset, venskabsklasse med børnehaven, koordinering medarbejderne imellem. 
 
Pkt. 3  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Ledelse 
Et nationalt problem, at tredjeparts Apps ikke har fungeret. Eleverne bliver tilbudt omprøve i 
efteråret.  
ForårsSFO er godt i gang.  
Centerafdelingen er på dagsordnen i børne- og ungeudvalget. Der arbejdes videre på det 
politiske niveau i forhold til løsninger på kapacitetsudfordringer.  
Der arbejdes på den kommende emneuge i elevråd og udvalg.  
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Tåsingeskolen er den eneste skole i Svendborg Kommune, der har lagt billet ind til den 
nationale forsøgsordning omkring skolemad.  
 
Medarbejdere 
Stinne fortæller om aktivitetsdag for ældste børnemiljø arrangeret af elevrådet.  
Der har været forårskoncert på afd. Sundhøj.  
Sundhøj/Lundby færdig med fagfordeling.  
Janne fortæller fra de skriftlige prøver og udfordringer med App-Writer. Der er snart prøver i 
madkundskab. Grp. 6 har været på skolerejse på Bøjden Strandcamping. Der har været gammel 
elevdag på Centerafdelingen – en hyggelig dag og der er stor opbakning til arrangementet.  
Ungdomsklubben har været på besøg i LEGO House.  
 
Elever 
Mikkel fortæller, at han har været mødtes med kommunalpolitikerne omkring skoleEU. 
 
Formand 
Formanden orienterer omkring igangværende dialog med interessenter omkring skolen.  
 
Pkt. 4  
Høringssvar på håndtering af udgifter til fratrædelsesgodtgørelse ved skoleleders uansøgte 
afsked i høring hos folkeskolernes skolebestyrelser. – se bilag 

Formålet med punktet er en drøftelse af det fremsendte høringsmateriale, forud for 
skolebestyrelsens endelige svar.   
 
Skolebestyrelsen drøfter perspektiverne i høringsmaterialets modeller. Kasper udformer oplæg 
til høringssvar på baggrund af skolebestyrelsens drøftelser. Oplægget drøftes og besluttes på 
næste møde.  
  
Pkt. 5  
Årshjulet  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter, opgaver for skolebestyrelsen og kommer 
punkter til skolebestyrelsesmøderne.  
 
Bestyrelsen ønsker at se på udemiljøerne på afd. Sundhøj og Centerafdelingen.  
 
 


